
Zápis 6/2024 z jednání Komise životního prostředí 

Konaného dne: 13. 11. 2024 od 16:30 hod. 

 Místo: MěÚ Chrudim, Pardubická 67, velká zasedací místnost v 2. p.                       

 Přítomni: Jiří Hlavatý 

 Silvie Brázdová    

                            Kateřina Jánská                                            

                            Naděžda Gutzerová 

 Pavel Starý  

                             Jaroslav Moučka      

                          

Omluveni: Jan Doucek  

                            Tibor Schwarz 

 Daniel Vodák                                                                    

                                                                                                                         

Program  jednání:  

       

1. Stav v realizaci aktualizace dat městské zeleně (Kateřina Jánská) 

2. Informace o protipovodňových opatřeních v září 2024 

3. Informace o průběhu projektu “Rozšíření systému separace v Chrudimi – nádoby” (Kateřina 

Floriánová) 

 

 1. Stav v realizaci aktualizace dat městské zeleně  

Aktualizace dat městské zeleně je hotová (cena cca 1 mil. Kč). Celá aplikace je nasazena na Google 

maps. V aplikaci jsou uvedeny informace o nově vysazovaných stromech, jejich ošetření apod. 

Pracovníci města, kteří mají rozšířený přístup, budou stav stromů kontrolovat a údaje průběžně 

doplňovat. Informace, které jsou v aplikaci uvedeny, slouží pro zaměstnance města, ale také pro 

obyvatele a návštěvníky města. Aplikace je volně přístupná veřejnosti na ww.stromypodkontrolou.cz. 

V současnosti je na území Chrudimě 9 438 ks stromů města Chrudim.  

 

2. Informace o protipovodňových opatřeních v září 2024 

Byla podána informace o protipovodňových opatřeních při povodňových stavech v září 2024, 

způsobených intenzivními srážkami – postupné upouštění přehrad (Seč, Hamry) a vytvoření větší 

akumulace pro zachycení povodňových průtoků řeky Chrudimky. Tato preventivní činnost 

povodňových komisí měla pozitivní vliv na průtoky Chrudimky bez vybřežení v Chrudimi a dalších 

sídlech. Dále byla diskutována výstavba poldru Kutřín, investor Povodí Labe Hradec Králové, termín 

dokončení: 12/2027 a stav lokality Stromovka v době těchto intenzivních srážek. Byla zmíněna nutnost 

kombinace všech protipovodňových opatření, včetně protierozních, agrotechnických a přírodě blízkých, 

zadržování vody v krajině – vytvoření komplexní ochrany.  

 

3. Informace o průběhu projektu “Rozšíření systému separace v Chrudimi – nádoby” 

Celkově k 21. 11. 2024 je z dotačního titulu k rodinným domům přerozděleno 3133 nádob na plasty 

a   papír (1651 plast, 1482 papír). Celkový počet 6000 ks (3000 plast, 3000 papír). 

Zástavba - 3 182 RD = 2 ks na RD, 49,4 % domácností převzalo nádobu na papír, 55 % domácností 

převzalo nádobu na plast. Distribuce nádob probíhala za spolupráce města a TS od 16. 10. 2024 do 7. 

11. 2024 na určených stanovištích v ulicích města. Od 7. 11. 2024 si občané mohou nádoby na plast a 

papír vyzvednout zdarma proti občanskému průkazu na sběrném dvoře.  První svoz plastu a   papíru 

proběhne v prosinci 2024. Na stránkách města i TS jsou již nyní k dispozici svozové kalendáře, ty 

vyjdou také v prosincovém zpravodaji.  

 



4. Různé 

Odpovědi na otázky zaslané panem Janem Douckem zpracuje a odešle tajemnice komise p. Kateřina 

Floriánová. Informace bude podána na příštím jednání KŽP.  

Zároveň předseda Komise poděkoval všem členům za spolupráci a činnost v roce 2024. 

 

Další jednání KŽP bude svoláno v průběhu prvního čtvrtletí roku 2025, kdy bude projednán plán 

KŽP na rok 2025. 

 

 

 

 

Zapsala: Kateřina Floriánová, tajemnice komise     předseda komise ŽP 

Ověřil: Ing. Jiří Hlavatý             Ing. Jiří Hlavatý  

  


